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Onderwerp   

Onderzoek “Inzicht in samenwerkingsverbanden”  

 

 

 

Beste leden van de raad, 

 

Met genoegen bieden wij u de resultaten aan van het onderzoek van de 

rekenkamercommissie van de gemeente Heerde naar de samenwerkingsverbanden 

waarbij de gemeente Heerde is aangesloten. 

 

Het onderzoek is uitgevoerd in de vorm van een Quick scan. Op basis van vooronderzoek 

en de gesprekken die met de politieke fracties zijn gevoerd is er een hoofdvraag 

opgesteld: Heeft de gemeenteraad in Heerde zicht en grip op de verschillende 

samenwerkingsverbanden waarin de gemeente Heerde participeert?  

 

Dit onderwerp stond op de shortlist van geïnventariseerde onderwerpen die wij graag 

wilden onderzoeken. Met dit onderzoek sluiten wij aan bij de wens vanuit uw raad om 

hiernaar onderzoek te doen. Wij hebben u op 13 mei 2019 geïnformeerd over de 

onderzoeksopzet. 

Met dit onderzoek beoogt de rekenkamercommissie  de gemeenteraad meer zicht te 

geven op de verschillende samenwerkingsverbanden waarin de gemeente Heerde 

participeert. 

 

Wij hebben de concept rapportage in het kader van hoor en wederhoor ambtelijk en 

bestuurlijk voorgelegd aan respectievelijk de organisatie en het college. Ambtelijke 

reacties hadden betrekking op feitelijke bevindingen. De reactie van het college is 

integraal in het rapport opgenomen, met een nawoord van onze commissie.  

 

Graag willen wij van de gelegenheid gebruik maken de ambtenaren van de gemeente 

Heerde te bedanken die in het kader van het onderzoek hun medewerking hebben 

verleend.  
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In de bij het rapport behorende factsheet zijn de kernpunten van onze bevindingen en 

aanbevelingen op genomen. Kortheidshalve verwijzen wij u daarnaar. In onze 

aanbevelingen doen wij een aantal suggesties om het zicht en de grip op 

samenwerkingsverbanden in de toekomst te verbeteren. 

 

Wij stellen u voor in te stemmen met de conclusies en aanbevelingen en het college te 

vragen binnen 3 maanden na besluitvorming van uw raad een plan van aanpak op te 

stellen over de uitvoering aanbevelingen. 

 

 

 

Namens de Rekenkamercommissie,  

 
Corine Sluiter – Kuilwijk (voorzitter) 

 


